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YSK, milletvekili sayısını belirledi
Yüksek Seçim Kurulu 

(YSK), seçim çevreleri ve 
her seçim çevresinin 
çıkaracağı milletvekil i 
sayısını tespit etti. Buna 
göre 4 milletvekili çıkarma 
hakkına sahip olan Gi-
resun’da bu sayı değiş-
medi.

Resm i  Gaze te 'de  
yayımlnan YSK kararında, 
2839 sayılı Milletvekili 
Seçimi Kanunu'nun 5. 

maddesinde, seçim çev-
releri ve her seçim çevre-
sinin çıkaracağı milletvekili 
sayısının YSK tarafından 
genel nüfus sayımı sonuç-
larının açıklanmasından 
itibaren en geç 6 ay 
içinde tespit edilerek 
duyurulacağı hükmünün 
yer adığı belirtildi.

Bu kapsamda Türkiye 
İstatistik Kurumu Baş

kanlığınca 31 Aralık 
2020 tarihli veriler esas 

alınarak ilan edilen 2020 
yılı nüfus bilgilerine göre, 
illerin çıkaracağı milletve-
kili sayısı hesaplandı. 
Yapılan tespit sonunda çı-
karacağı milletvekili sayısı 
18'e kadar olan iller bir, 
çıkaracağı milletvekil i 
sayısı 19'dan 35'e kadar 
olan iller iki, 36 ve daha 
fazla olan iller üç seçim 
çevresine bölündü. 

Böylelikle 600 millet-

tespit edilen Ankara üç, 20 
milletvekili çıkaracağı tespit 
e d i l e n  B u r s a  i k i ,  9 7  
milletvekili çıkaracağı tespit 
edilen İstanbul üç, 28 
milletvekili çıkaracağı tespit 
edilen İzmir ik i  seçim 
çevresine bölündü.

Yapılan tespit sonu-
cunda 4 vekil çıkaran 
Giresun’un milletvekili sa-
yısında değişiklik olmadı.

vekilinin 81 ile dağılımı 
yapıldı. Mersin'in çıkara-
cağı milletvekili sayısı bir 
artarak 12'den 13'e ve 
Tunceli'nin çıkaracağı mill-
etvekili sayısı bir artarak 
1'den 2'ye çıktı. İstan-
bul'un çıkaracağı millet-
vekili sayısı 98'den 97'ye 
ve Bayburt'un çıkaracağı 
milletvekili sayısı 2'den 1'e 
düştü. YSK kararına göre 
36 milletvekili çıkaracağı 

Üreticide Mart karı tedirginliği

Giresun Ziraat Odası 
Başkanı Nurittin Karan, 
fındık üreticisinin korkulu 
rüyası haline gelen Mart 
karının, devlet destekli 
tarım sigortası kapsa-
mında ürününü güvence 
altına almayan üreticileri 
tedirgin ettiğini ifade etti. 

Karan yaptığı açık-
lamada, Giresun’da kar 
yağışının iki gündür orta ve 
yüksek kesim olarak tabir 
edilen bölgelerde etkili 
olduğunu kaydetti.

Bugünlerde yemyeşil 

renge dönenmeye baş-
layan fındık bahçelerinin 
beyaz örtüyle kapladığına 
dikkat çeken Karan, 
ürününü devlet destekli 
tarım sigortası ile güvence 
altına alan üreticiler ya-
ğan kara aldırış etmezken, 
sigorta yaptırmayan üreti-
ciler olası bir zirai dona 
karşı diken üstünde ol-
duğunu söyledi.

Tarım ve Orman İl 
Müdürlüğü, Giresun Fındık 
Araştırma Enstitüsü Mü-
dürlüğü, TARSİM ve Ziraat 
Odalarının bölgede etkili 

olan kar yağışını yakından 
takip ettiğini belirten 
Karan, “İnşallah bir yıl 
boyunca fındık üreti-
cilerimizin dört gözle 
beklediği ürünü zirai dona 
maruz kalmaz. Geçtiğimiz 
Şubat ayında meydana 
gelen zirai dondan kay-
naklı zaten Giresun’da ve 
bölgemizde 2021 yılı fın-
dıkta bir hasar söz konusu. 
Bununla ilgili hasar tes-
pitleri TARSİM tarafından 
sürüyor. İkinci bir zirai don 
hasarı üreticimizi perişan 
eder” dedi. 

Haymana şehitliğinin temeli atıldı
Başkan Yardımcısı Enver 
Yurtdaş’ın ev sahipliğinde 
gerçekleşen törende; 
önce Anıt Mezarın temeli 
atıldı, daha sonra Man-
galdağı Şehitliği ziyaret 
edilerek, 42. ve 47. Alay 
Şehitleri Hatıra Ormanı’na 
fidan dikimi yapıldı ve son 
olarak da şehitleri için 
dualar okundu.

Haymana’ya yapı-
lacak Anıt Mezar ve Şe-
hitlik için Giresun ve Tire-
bolu’dan kalabalık bir he-
yet Ankara’nın yolunu tu-
tarken; Tirebolu ile “Kardeş 
Şehir” olan Haymana’da 
tarihi bir gün yaşan-
masına vesile oldu. 42. 
Alay Komutanı Hüseyin 
Avni Alparslan ve gönüllü 
askerlerin şehitlik mer-
tebesine ulaştığı Hayma-
na’da yapılacak olan Anıt 
Mezarın, Milli Mücadele 
Kahramanı Hüseyin Avni 
Alparslan’ın 100’üncü 
ölüm yıldönümüne (30 
Ağustos 2021) yetişti-
r i lmesine çalış ı lacağı 
bildirildi. 

Tirebolu ile “Kardeş 
Şehir ” olan Ankara’nın 
Haymana ilçesinde tarihi 
bir gün yaşandı ve çok 
sayıda katılımla gerçek-
leşen törende Haymana 
Şehitliği’nin temeli atıldı. 

Haymana’da gerçek-
leşen törene Giresun Valisi 
Enver Ünlü ile Ankara Mil-
letvekili Asuman Erdoğan, 
Giresun Milletvekilleri Sabri 

Öztürk ve Cemal Öztürk, 
Giresun Belediye Başkanı 
Aytekin Şenlikoğlu da 
katıldı.

G i r e s u n  v e  T i r e -
bolu’nun gururu 42. Gö-
nül lü Alay Komutanı 
Binbaşı Hüseyin Avni 
Alpars lan’ ın, Sakar ya 
Meydan Muharebesi’nde 
şehit düştüğü Haymana 
ilçesinde yer alan me-

zarının çevresinin, şehitlik 
ve tören alanı olarak 
düzenlenmesine ilişkin 
daha önceden yapılan 
g ö r ü ş m e l e r  s o n u c u  
yapım ihalesi gerçek-
leştirilen Haymana Merkez 
Şehitlik Tören Alanı temel 
atma töreni gerçek-
leştirildi. 

Haymana Belediye 
Başkanı Özdemir Turgut ile 

Bu karayolu tedirginlik yaşatıyor
Doğankent-Ti rebolu 

kara yolunda heyelan 
nedeniyle kapalı kalan 
ulaşım ilerleyen saatlerde 
sağlandı.

Doğankent Belediye 
Başkanı Ruşen Özden, 
sosyal medya hesa-
bından yaptığı payla-
şımda, kara yolunun 3. ki-
lometresi Kozköy köyü 
mevkiinde sabah erken 
saatlerde heyelan mey-

dana geldiğini belirtti.
Bölgeye iki iş makinesi 

gönderildiğini ifade eden 
Özden, yapılan çalış-
malar sonucu ulaşımın 
yeniden sağlanmaya 
başlandığını kaydetti. 

Bu arada Tirebolu-
Doğankent karayolunda 
sık sık yaşanan heyelan 
sürücüler ve vatandaşlar 
arasında da tedirginliğe 
neden oluyor.

Vali Ünlü’den 
şehitlere dua!

Giresun Valisi Enver 
Ünlü, Milli Mücadelemizin 
önemli kahramanların-
dan ve Giresun’un 42. 
Gönüllü Alay Komutanı 
Şehit Binbaşı Hüseyin Avni 
Alparslan’ın Anıt Mezarı 
temel atma törenine 
katıldı.

Ankara’nın Haymana 
ilçesi Mangaldağı mev-
kiinde gerçekleştirilen, 
Giresun 42.Gönüllü Alayı 
Komutanı Şehit Binbaşı 
Hüseyin Avni Alparslan Anıt 
Mezarı temel atma tö-
renine katılan Vali Ünlü, 
Mangaldağı Şehitliğini de 
ziyaret ederek, Giresun 
42.Gönüllü Alayı Komu-

tanı Şehit Binbaşı Hüseyin 
Avni Alparslan ve şehit ar-
kadaşları anısına oluştu-
rulan Mangaldağı Şehitler 
Ormanı’nda düzenlenen 
etkinliğe katılarak fidan 
dikti.

Vali Ünlü, etkinlikle ilgili 
yaptığı paylaşımda “Milli 
Mücadelemizin önemli 
kahramanlarından ve 
Giresun’umuzun gururu 
42. Gönüllü Alay Ko-
mutanı Binbaşı Hüseyin 
Avni Alparslan’ın Anıt Me-
zarı temel atma törenini 
gerçekleştirdik. Vatan top-
rağının kutsallığını ilikle-
rimizde hissediyoruz” de-
di.
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Tirebolu-Haymana kardeşliği imzalandı
42. Gönüllü Alay Komutanı Binbaşı Hüseyin Avni Alparslan’ın doğum yeri olan 

Tirebolu ile mezarının bulunduğu Ankara Haymana ilçesi arasında, daha önceden her 
iki ilçenin belediye meclislerince alınan karar gereği oluşturulan “Kardeş Şehir” ile ilgili 
protokol, Haymana Belediyesi’nde imzalandı ve söz konusu karar resmiyete girmiş oldu.

Ankara Giresun Platformu Başkanı Ahmet Temur’un organizesinde Haymana’da 
gerçekleşen ve Şehit Binbaşı Hüseyin Avni Alparslan’ın Anıt Mezarının temel atma töreni 
için başkent Ankara’ya giden Tirebolu Belediye Başkan Yardımcısı Temel Cırıt, tören 
öncesinde beraberindeki heyetle Haymana Belediyesi’ni ziyaret ederek, Haymana 
Belediye Başkanı Özdemir Turgut ile iki ilçe arasındaki “Kardeş Şehir” sözleşmesini 
imzaladı.

Haymana Belediyesi’nde gerçekleşen imza törenine; Giresun Valisi Enver Ünlü ile 
Giresun Belediye Başkanı Aytekin Şenlikoğlu, Giresun Milletvekilleri Sabri Öztürk ve Cemal 
Öztürk, İstanbul Milletvekili Hasan Turan, TİRDEF Genel Başkanı Necdet Demirel ve 
yönetim kurulu üyeleri, Haymana Belediye Başkanı Özdemir Turgut ve Başkan Yardımcısı 
Enver Yurtdaş, Tirebolu Belediye Başkan Yardımcısı Temel Cırıt katıldı. 

Pendik Tirebolular Derneği’nde bayrak değişimi

Derneği’nde Ömer Yılmaz 
başkanlığındaki yönetim 
kurulu; Şenel Öztürk, Murat 
Kılıçarslan, Orhan Keşmer 
ve Ak ın  Keşmer ’den 
oluşurken; Telat Öztürk, 
Ömer Öztürk ve Abdullah 
Doma da Denetleme 
Kuruluna seçildiler. 

Pendik ilçesinde fa-
aliyet gösteren Tirebo-
lulular Derneği’nde kong-
re yapıldı ve derneğin 
kurucu başkanı Telat Öz-
türk’ün yerine Ömer Yılmaz 
göreve getirildi. 

Pendik Tirebolulular 
Derneği ’nde pandemi 

tedbirleri kapsamında 
gerçekleşti r i len genel 
kurulda, derneğin yeni 
yönetim ve denetim kurulu 
üyeleri de belli oldu.

Kongrede; derneğin 
kurucu başkanı Telat Öz-
türk, artık bayrak deği-
şiminin zamanı geldiğini 

belirterek, yeniden aday 
olmadı. Aynı zamanda 
TİRDEF üyesi olan Pendik 
Tirebolulular Derneği’nde 
Ömer Yılmaz başkanlığa 
getirilirken; kurucu başkan 
Telat Öztürk de Denetim 
Kurulu’na seçildi.

Pendik Tirebolulular 

Resim yarışmasının birincisi 
Yaşar Gülpınar oldu

İstiklal Marşı'nın Ka-
bulünün 100. Yılında özel 
eğitim okullarında eğitim 
gören tüm öğrenciler 
arasında düzenlenen "İs-
tiklal Marşı ve Mehmet Akif 
Ersoy" konulu resim yarış-
masında Tirebolu Ahmet 
Rasim Baş Özel Eğitim Uy-
gulama Okulu öğrencisi 
Yaşar Gülpınar birinci 
oldu.

Giresun İl Milli Eğitim 
Müdürü Ertuğrul Tosu-
noğlu, yarışmada dere-
ceye giren öğrencileri ayrı 
ayrı kabul etti ve başa-
rılarından dolayı tebrik 
ederek, plaket ve hedi-

yelerini takdim etti.

Şube Müdürü Murat 
Yavuz ile özel eğitim 
okullarımızın müdürleriyle 
öğretmen ve velilerin de 
bulunduğu kabulde konu-
şan Müdür Tosunoğlu; 
öğrencilerin milli ve ma-
nevi duygularını yansıtan 
bu anlamlı eserlerin, özel 
çocukların kaliteli bir özel 
eğitimle geldikleri noktayı 
ve neleri başarabilecek-
lerini göstermesi ba-
kımından mutluluk verici 
olduğunu dile getirdi.

Tosunoğlu, çocukların 
eğitiminde, özel gayret ve 
hassasiyet gösteren tüm 

yönetici ve öğretmenlerle 
ailelere de teşekkür etti.

"İstiklal Marşı ve Meh-
met Akif Ersoy" konulu re-
sim yarışmasında değer-
lendirme sonucu ilk üç 
şöyle oluştu: 

Birinci, Tirebolu Ahmet 
Rasim Baş Özel Eğitim 
Uygulama Okulu II. Ka-
deme 5. Sınıf öğrencisi 
Yaşar Gülpınar, ikinci 
Eynesil İşitme Engelliler 
Ortaokulu 2. sınıf öğrencisi 
Sudenur Küçük, üçüncü 
ise, Giresun Özel Eğitim 
Meslek Okulu 9. sınıf 
öğrencisi Canan Çeliktaş.

İstanbul Sözleşmesinin iptaline tepki!
da katıldığı sohbette, 
İstanbul Sözleşmesi’nin 
iptaline bir kez daha tepki 
gösterilerek, “Kadın hak-
larının gasp edilmesine 
asla tahammül edilemez. 
Kadınlarımızı yok sayan bu 
yanlış karardan mutlaka 
dönülmelidir” denildi.

CHP İstanbul Kadın 
Kolları Başkan Yardımcısı 
Altuntaş’ın, Tirebolu’ya 
yaptığı ziyaretten büyük 
memnunluk duyduklarını 
ifade eden Belediye 
Başkanı Takır ve CHP İlçe 
Başkanı İyice, kendisine 
teşekkür ettiklerini bil-
dirdiler.    

CHP İstanbul Kadın 
Kolları Başkan Yardımcısı 
Ferda Altuntaş, Tirebolu 
Belediyesi’ni ve CHP İlçe 
Başkanlığı’nı ziyaret etti.

 Altuntaş, bu ziya-
retinde Tirebolu Belediye 
Başkanı Burhan Takır ve 
CHP İlçe Başkanı Fatma 
İyice ile gündeme dair 
görüşmeler yaptı.

CHP Tirebolu İlçe Baş-
kanlığı’nda gerçekleşen 
görüşmede, İs tanbul 
Sözleşmesi’nin yürürlükten 
kaldırılmasıyla ilgili değer-
lendirmeler ağırlık kazanır-
ken; Belediye Başkanı 
Takır ’ın eşi Emriye Takır ’ın 
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Orman köylüsüne destek yok iddiası

Fidan dikim etkinliği seferberliğe dönüştü
lerde, eğitim kurumları ön-
cülüğünde çeşitli fidan di-
kimi ve dağıtımı program-
ları yaptık” diye açıkladı.

Orman teşkilatının her 
üyesinin gece gündüz de-
meden fedakarca çalıştı-
ğına dikkat çeken Kara-
cabey, şunları kaydetti:

“Yaptığımız bu çalış-
malar; ormanların gelişti-
rilmesinden, toprağın 
erozyonla yok olmaması-
na, orman köylümüzün 
kalkınmasından ormanla-
rın kanun dışı müdahale-
lerden korunmasına, me-
raların ıslahından, orma-
na ulaşım yollarına kadar 
çeşitlilik gösteriyor. Ağaç-
landırma çalışmaları ya-
nında zaman zaman afet 
boyutuna ulaşan yangın-
larla da mücadele ediyo-
ruz.”

C u m h u r b a ş k a n ı  
Recep Tayyip Erdoğan’ın 
talimatlarıyla 11 Kasım 

Haftası olarak kutlanıyor. 
Ormanların korunması, ge-
liştirilmesi ve gelecek ne-
sillere aktarılması için 182 
yıl dır ça lı şan Orman 
Genel Müdürlüğü’nün ko-
ordinasyonunda gerçek-
leşen Orman Haftası, bu 
yıl da coşkuyla kutlandı.

20 YILDA 5,4 MİLYAR 
FİDAN TOPRAKLA BULUŞTU

Son 20 yılda Türkiye ge-
nelinde 5,4 milyar fidanı 
toprakla buluşturduklarını 
belirten Bekir Karacabey, 
“Orman Haftası ile ilgili en 
temel amacımız toplu-
mun her kesiminde ve yaş 
grubundan vatandaşımı-
za ağaç sevgisini aşıla-
mak. Fidan dikmeye 
devam edeceğiz. Bu yıl 
yeni tip koronavirüs (Kovid-
19) salgını nedeniyle toplu 
etkinlikler düzenleyeme-
dik. Ancak bun karşın 
orman bilincinin artırılma-
sına yönelik olarak 28 
bölge müdürlüğü ile bazı il-

Doğa ve ağaç sevgisini 
aşılamak için her yıl 21-26 
Mart tarihleri arasında Orman 
Genel Müdürlüğü öncülü-
ğünde tüm yurtta kutlanan 
Orman Haftası, bu yıl da 
7’den 77’ye pek çok vatan-
daşın katılımıyla gerçekleşti. 
Pandemi koşullarına uygun 
olarak Türkiye genelinde fi-
danların dağıtıldığı, dikildiği 

2019’da başlatılan Gele-
ceğe Nefes - Milli Ağaç-
landırma günü şimdiden 
çalışmalara başlandığının 
altını çizen Karacabey, 
“Son iki yıldır 7'den 77'ye 
her kesimden vatandaş-
larımızın katılımlarıyla 81 ili-
mizde aynı anda binlerce 
fidan toprakla buluştu. ‘Bir 

saatte en fazla fidan 
dikme’ ve ‘Bitkilerden Türki-
ye haritası’ gibi özel etkin-
liklerle de iki yıl üst üste Gu-
inness Rekorlar kitabına gir-
dik. Bir seferberliğe dönü-
şen fidan dikim etkinliği 
için bu yıl da rekorlar kır-
mayı hedefliyoruz” dedi.

ve eğitimlerin verildiği 
Orman Haftası kapsamın-
da bir açıklama yapan 
Orman Genel Müdürü 
Bekir Karacabey, “21 Mart 
Dünya Ormancılık Günü 
ve haftası boyunca 28 
bölge müdürlüğümüzün 
koordinasyonu ile fidan di-
kerek geleceğimizin temi-
natı olan çocuklarımıza 

daha temiz, daha yeşil bir 
dünya bırakmak için çalı-
şıyoruz” dedi.

1971 yılında Birleşmiş 
Milletler Gıda ve Tarım Ör-
gütü (FAO) tarafından 
kabul edilen 21 Mart 
Dünya Ormancılık Günü, 
Türkiye’de de 1975'ten 
beri 21-26 Mart Orman 

sonra Orman ve Köy İlişki-
leri (ORKÖY) Daire Başkan-
lığı desteklerinden yararla-
namayan çok sayıda ma-
halle bulunduğuna işaret 
ederek, şunları belirtti:

“Büyükşehirlerin ilçe be-
lediyelerinin mahallelerin-
de yaşamını sürdüren 
orman köylüleri, ORKÖY fa-
aliyetlerinden yararlan-
maya devam ederken, 
diğer illerdeki orman köy-
lerinin bu olanaklardan ya-
rarlanamaması büyük bir 
çelişkiyi ifade etmektedir.

Bu şekilde Giresun’da 
birçok beldemiz ve ma-
hallemizde yaşamını sür-
düren gerçek orman köy-
lüsü vatandaşımızda aynı 
mağduriyet yaşamakta-

asıl orman faaliyetlerinin 
yürütüldüğü ve orman köy-
lüsünün yaşadığı illerin ya-
rarlanamaması izah edi-
lebilir değil” dedi.

Giresun Milletvekili Ne-
cati Tığlı, bu eksikliği Tarım 
ve Orman Bakanı Bekir Pak-
demirli’nin cevaplaması is-
temiyle soru önergesi ve-
rerek, TBMM gündemine 
taşıdı.

Tığlı, 6831 sayılı Orman 
Kanunun 32. Maddesi ge-
reği, büyükşehir belediye-
leri haricinde, il belediyesi 
dahilinde yer alan, belde 
olmadan önce orman 
köy ve köylülerine tanınan 
hakların tümünden yarar-
landırılırken, belde mahal-
lesine dönüştürüldükten 

TBMM Başkanlık Divanı 
Üyesi ve CHP Giresun Milletve-
kili Necati Tığlı, Orman ve Köy 
İlişkileri (ORKÖY) Dairesi Baş-
kanlığı tarafından orman köy-
lüsüne sağlanan desteğin uy-
gulama talimatı nedeniyle 
asıl orman köylüsüne verilme-

dır. Çünkü ORKÖY Yönet-
meliği, büyükşehir olma-
yan illerdeki belde ve bağ-
lısı mahallelerin ORKÖY 
haklarından yararlandırıl-
masına izin vermemekte-
dir.

Tarım ve Orman Ba-
kanlığı bünyesinde faali-
yet gösteren Orman ve 
Köy İlişkileri (ORKÖY) Daire-
si Başkanlığı, 2016 Yılı Uy-
gulama Talimatının ‘Ferdi 
Kredilerde Yıllık Çalışma 
Programlarının Hazırlan-
masında Dikkat Edilecek 
Hususlar’ başlığı altında 
yer alan II. Maddesinin 4. 
Bendinde ‘Belediye teşki-
latı bulunan yerleşim yer-
leri (nüfusu 2500 ve altın-
da olsa bile) çalışma 
programına dahil edilme-

yecektir ’ ibaresine yer veril-
miştir.

Bu sebeple birçok yerle-
şim birimi orman köyü niteli-
ğini koruduğu ve çok sayıda 
vatandaşımız ormancılık fa-
ali yeti yü rüt tüğü halde 
ORKÖY desteklerinden ya-
rarlandırılamamaktadır.”

Büyükşehirlerde nüfusu 2 
bin 500’ün altındaki ilçe be-
ledi ye si nin mahal le le ri 
ORKÖY çalışma programına 
dahil edilirken, büyükşehir ol-
mayan illerde nüfusu 2 bin 
500’ün altındaki belde bele-
diyelerinin mahallelerinin 
programa dahil edilmeyişini 
eleşti ren Tığlı, Tarım ve 
Orman Bakanı Bekir Pakde-
mirli’ye konuyla ilgili çeşitli so-
rular yöneltti.

diğini ileri sürerek bu duru-
ma tepki gösterdi.

ORKÖY desteği uygu-
lama talimatında yer alan 
“Belediye teşkilatı bulunan 
yerleşim yerleri (nüfusu 
2500 ve altında olsa bile) 

ça lış ma prog ra mı na 
dahil edilmeyecektir” iba-
resinden kaynaklanan so-
runun giderilmesi gerekti-
ğini ifade eden Tığlı, “Bü-
yükşehirler ORKÖY kapsa-
mında sağlanan destek-
lerden faydalanabilirken, 

130 bin doz aşı yapıldı

Giresun’da koronavirüs salgını ile mücadele kapsamında bugü-
ne kadar 74 bin civarında 1. doz, yaklaşık 56 bin dozda 2. doz aşı uy-
gulandı. Toplam uygulanan aşı miktarı 130 bin dozu bulurken, he-
deflenen 103 bin 305 kişinin yüzde 76.65’ine 1. doz, yüzde 
57.47’sine ise 2. doz aşı yapıldı. Sağlık Bakanlığı’nın planlaması doğ-
rultusunda aşı uygulaması devam ederken, Giresun’a bugüne 
kadar 141 bin 340 doz aşı geldi. Sağlık İl Müdürlüğü’nün stoklarında 

halen 12 bin 799 doz aşı bulunuyor.
Giresun’da son verilere göre, 2 bin 499 covid-19 hastası bulu-

nuyor. Covid-19 teşhisi konulan bu kişilerden 167’si Giresun Prof. 
Dr. İlhan Özdemir Eğitim ve Araştırma Hastanesi covid-19 servisin-
de, 10’u entübe 45’i yoğun bakım servisinde tedavi görüyor. Has-
talığı hafif ve ayakta geçiren 2 bin 287 kişinin ise tedavi, izolasyon 
ve takipleri kendi ikametgahlarında devam ediyor. Türkiye’de 
100 bin kişide haftalık olarak en fazla vakanın tespit edildiği 2. İl 
olan Giresun’da günlük vaka sayısı 300’e yaklaştı.

GÜNLÜK VAKA SAYISI 300’E YAKLAŞTI!
Giresun’da 27 Mart Cumartesi günü bin 106 test yapılırken, 

274 kişide covid-19 tespit edildi. Cumartesi verilerine göre koro-
navirüsten kaynaklı 3 kişi hayatını kaybederken 176 kişi covid-19’u 
yenerek sağlığına kavuştu.

MERKEZ, BULANCAK VE KEŞAP ZİRVEDE
İlçe verilerine bakıldığında ise en fazla vaka Giresun merkez 

139, Bulancak 44 ve Keşap’ta 25 tespit edildi. Sadece Güce’de 
yeni vaka tespit edilmezken, Alucra, Çamoluk ve Çanakçı’da 1, 
Dereli ve Yağlıdere’de 6, Doğankent ve Eynesil’de 2, Espiye’de 
14, Piraziz ve Tirebolu’da 12, Görele ve Şebinkarahisar’da 4’er 
vaka tespit edildi.

10’U ENTÜBE 45 KİŞİ YOĞUN BAKIMDA
Giresun’da bugüne kadar 33 bin 613 kişi covid-19’a yakalanır-

ken bu kişilerden 350’si hayatını kaybetti. 30 bin 764 kişi ise sağlığı-
na kavuştu. Bugüne kadar yapılan test sayısı da 183 bin 185 ola-
rak açıklandı.

Geleneksel fındık 
üretimine son verilmeli

Ulusal Fındık Konseyi Başkanı Sebahattin Arslantürk, “Fındık 
hala dedelerimizden kalma geleneksel uygulamalar ile üreti-
liyor. Örnek bahçeler ve uygulamalar yaparak üreticileri özel-
likle tek dal sistemine geçişe davet ediyoruz” dedi.

Arslantürk, yaptığı açıklamada, fındık veriminin artırılması 
için çalışmaların teknolojiye uygun gerçekleştirilmesi gerekti-
ğini kaydetti.

Fındık üretiminin hala dedelerden kalma geleneksel uy-
gulamalar ile yapıldığını aktaran Arslantürk, üretim ve zararlı-
larla mücadele konusunda şunları söyledi:

“Fındık üreticilerimizi örnek bahçeler ve uygulamalar ya-
parak üreticileri özellikle tek dal sistemine geçişe davet edi-
yoruz. Budama, seyreltme, gübreleme, yeniden dikim gibi uy-
gulamaları önemsiyor, bu konuda üreticilerin teşvik edilmesi 
ve eğitilmesi hususunda ciddi çalışmalar yapıyoruz.

Kahverengi kokarca, uzun antenli böcek gibi istilacı türler 
ile mücadeleyi önemsiyoruz.

Miras hukuku ne yazık ki tarım arazilerini paramparça edi-
yor. Tarım arazilerinin bölünüp parçalanmasıyla fındık üreticisi 
başka meslek dallarına mahkûm kalıyor. Bu konuyu bakanlığı-
mızın da desteğiyle çözmek en büyük hedeflerimiz arasında 
yer alıyor.”

Arslantürk, yeni sezon fındık fiyatıyla ilgili de “TMO, yeni se-
zonda 24-25 lira civarında fiyat açıklayabilir. Maliyet hesapla-
ması yaptığımızda 20 lira ve üzerindeki her fiyatı yeterli ve 
makul fiyat olarak görüyoruz” değerlendirmesinde bulundu.
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Bilge’den tedbir ve uygulamalara tepki!

CHP Giresun İl Başkanı Fikri Bilge, “İlimizde önlem ola-
rak kolluk kuvvetlerince Gazi Caddemizde çok komik şe-
kilde güya HES uygulaması yapılıyor. Caddenin kuzey-
güneyinde göstermelik kontrol yapılırken, ara sokaklardan 
geçişler serbest bırakılarak insanlarımızla alay edilmekte-
dir. Sanayi bölgelerimizde toplu çalışılan iş yerlerindeki iş-
çilerimizde koronavirüs vakası tespit edilmesine rağmen 
toplu bir önlem alınmadığı gözlenmektedir. Süreç bu şe-
kilde devam ederse koronavirüsünün sürü bağışıklığı ile 
çekip gitmesini beklemekten başka çaremiz yoktur” 
dedi. 

Bilge, yaptığı açıklamada, Giresun’da, pandeminin başlangıcından bu yana, 
yaklaşık 35 bin civarında vaka yaşandığını, yaklaşık 700 kişinin de vefat ettiğini belirtti.

“Vatandaşlarımızın vergileriyle maaşlarını alan yöneticilere sesleniyoruz. Sizleri, ili-
mizdeki bu olağanüstü süreçte, görevlerinizi namusuyla yapmaya davet ediyoruz” 
diyen Bilge, şöyle devam etti:

“Pandemi kurallarını hiçe sayarak yapılan kongreler sonrası ilimizde mutasyonlu 
virüs yayılımı hız kesmeden devam etmiş ve bizi Türkiye’de zirveye taşımıştır. İlimizde 
önlem olarak kolluk kuvvetlerince Gazi Caddemizde çok komik şekilde güya HES uy-
gulaması yapılıyor. Caddenin kuzey-güneyinde göstermelik kontrol yapılırken, ara so-
kaklardan geçişler serbest bırakılarak insanlarımızla alay edilmektedir. Sanayi bölge-
lerimizde toplu çalışılan iş yerlerindeki işçilerimizde korona vakası tespit edilmesine 
rağmen toplu bir önlem alınmadığı gözlenmektedir. Pandemi hastanesi tamamen 
dolmuş, yeni hastanemizin bir katıda pandemi kabulü yapmakta ve dolu vaziyette-
dir. Yoğun bakım üniteleri yüzde 95 doluluk oranındadır. İlimizde, hastalık süresi uza-
dıkça, başta esnaflarımız olmak üzere tüm vatandaşlarımız maddi olarak büyük za-
rarlar görmektedir. İş yerlerimiz kapalılık süresi uzadıkça esnaflarımızın içleri kan ağla-
maktadır.”

Bilge, geciktirilen her tedbirin esnaflardan, eğitimcilerden, öğrencilerden, dolayı-
sıyla tüm vatandaşlardan götürdüğünü ifade ederek, 15 günlük kapanma önerisin-
de bulundu.

Bilge, şunları dile getirdi:
“Tıklım tıklım kongre salonlarına ses çıkarmayıp, yolda yakaladıkları gariban vatan-

daşa ceza kesenler, adalet anlayışlarını ortaya koymuşlardır. Sağlık Bakanı ve ilimiz-
deki yöneticileri, en başlangıçtan bu yana hasta sayısı ve ölüm oranlarında hiç bir 
zaman doğruyu söylemediler. Doğru olmayan rakamlarla doğru tedbirler ortaya çık-
maz. En fazla vakanın görüldüğü bölgemizde, kentler arası seyahat kısıtlaması ve en 
az 15 günlük kapanma uygulanmalıdır.

Yapılan aşılama uygulaması son derece yetersizdir. Aşılama bu hızla giderse 1.5 
yıl süreceği gözlenmektedir. Süreç bu şekilde devam ederse koronavirüsünün sürü 
bağışıklığı ile çekip gitmesini beklemekten başka çaremiz yoktur. Unutmayınız, ilimiz-
de, ulaşım sorununda ve ekonomik kalkınmışlıkta olduğu gibi pandemi sürecinde de 
başarısız oldunuz ve sınıfta kaldınız.”

 eTwinning projelerine yön verenlere plaket 
eTwinning Giresun İl Koordinatörü 

Tuğba Sağlam tarafından organize edi-
len programlarda konuşmacı olarak yer 
alan 13 öğretmen, İl Milli Eğitim Müdürü 
Ertuğrul Tosunoğlu'nu ziyaret ederek bu 
tür projelere verdiği destekten dolayı te-
şekkür ettiler.

İl Milli Eğitim Müdürlüğünden yapılan 
açıklamada, eTwinning projesiyle, öğ-
renci ve öğretmenler başta olmak 
üzere, eğitimin tüm aktörlerinin, uluslara-
rası tecrübe kazandıran AB projeleri içeri-
sinde yer almalarını, yabancı dil yeterlilik-
lerini geliştirmelerini, eğitim dünyasındaki 
yeni yaklaşımları paylaşmalarını ve daha 
iyi eğitim öğretim becerileri geliştirmele-
rinin amaçlandığı bildirildi.

Giresun’da yürütülen eTwinning pro-
jelerinin niteliğini ve sayısını artırmak ama-

cıyla düzenlenen webinarlar, ülke genelinde-
ki birçok öğretmen tarafından ilgiyle izlendiği-
nin aktarıldığı açıklamada, eTwinning Giresun 
İl Koordinatörü Tuğba Sağlam tarafından or-
ganize edilen programlarda konuşmacı ola-
rak yer alan 13 öğretmenin, İl Milli Eğitim Mü-
dürü Ertuğrul Tosunoğlu'nu ziyaret ettiği belirtil-
di.

Milli Eğitim Müdürü Ertuğrul Tosunoğlu da 
yaptığı değerlendirmede, "eTwinning proje fa-
aliyetlerinde il olarak ülke genelinde üst sıra-
larda yer almaktayız, öğrencilerimizin içinde 
yer aldığı ve yabancı dil yeterliliklerinin gelişti-
rilmesine yönelik bu tür faaliyetler öğrenme 
becerilerini de geliştirmektedir. eTwinning pro-
jelerinin tanıtım ve yaygınlaştırılmasında 
görev alan siz öğretmenlerimizi ve projeleri uy-
gulayan öğrenci, öğretmen ve yöneticileri-
mizi tebrik ediyorum" dedi.

“İstanbul Sözleşmesi 
kadınların güvencesidir”

İstanbul Sözleşmesinin 
feshedilmesiy le ilişkin 
karar Giresun’da protesto 
edildi. Kadın Cinayetlerini 
Durduracağız Platformu, 
Atatürk Meydanında “Ka-
rarı geri çek sözleşmeyi uy-
gula” diyerek tepki gös-
terdi. Geçtiğimiz günler-
de Cum hur baş ka nı  
Recep Tayyip Erdoğan 
imzasıyla yayımlanan ka-
rarın ardından Türkiye 
İstanbul Sözleşmesi’nden 
çekildi. Ülke genelinde si-
yasi partiler ve sivil toplum 
kuruluşları tarafından alı-
nan karar protesto edildi. 
Giresun’da da Kadın Ci-
nayetlerini Durduracağın 
Platformu üyeleri Atatürk 
Meydanında toplanarak 
kararın geri çekilmesine 
yönelik bildiri okudular.

Kadın Cinayetleri Dur-
duracağız Platformu Gi-
resun Sözcüsü Ece Akgü-
re, “İstanbul Sözleşmesi 
aşıdır ve aşının etken 
maddesi içeriğindeki top-
lumsal cinsiyet eşitliğidir. 
Fesih kararının geri çekil-
mesine dair somut bir 
adım atılana dek müca-
delemizden vazgeçme-
yeceğiz” diyerek mey-
danlardan ve sokaklar-
dan ayrılmayacaklarını 
ifade etti.

Açıklamanın deva-
mında şu ifadelere yer ve-
rildi:

“İstanbul Sözleşmesi 
nice kadının yaşam mü-
cadelesinin bir sonucu-
dur. Biz kadınlar direnerek, 
vazgeçmeyerek ve mü-
cadele ederek bu sözleş-

meyi kazandık. Bu mesele si-
yaset malzemesi değildir. 
Bu mesele bir düşünce me-
selesi değildir. Bu mesele 
yaşam mücadelesidir. Dil, 
din, ırk, mezhep ve siyasi 
görüş ayırt etmeksizin kadın-
ların yaşam haklarının elin-
den alınması meselesidir. 
Tüm kadınları koruması ge-
reken devletin gerekli ön-
lemleri alması birinci sorum-
luluğudur. İstanbul Sözleş-
mesinden ayrılma kararını ta-
nımıyoruz. Yerine getirilmesi 
planlanan Ankara Sözleş-
mesini kabul etmiyoruz. 
İstanbul Sözleşmesinden tek 
bir kelimenin dahi çıkarılma-
sı kadınların hayatıyla oyna-
mak demektir.

2020 yılında 300 kadın ci-
nayeti, 171 şüpheli kadın 
ölümü gerçekleşti. Günü-
müzde nasıl bulaşıcı hasta-
lıklar kitlesel ölümlere yol açı-
yorsa ve aşılar sayesinde bu 
yıkımlardan kurtuluyorsak şid-
detinde bir aşısı var. İstanbul 
Sözleşmesi aşıdır ve aşının 
etken maddesi içeriğindeki 
toplumsal cinsiyet eşitliğidir.

Aile yapısını bozduğu söy-
lenen İstanbul Sözleşmesi-
nin ev içi şiddeti önlemeye 
yönelik en güçlü mekaniz-
ma olduğunu biliyoruz. Söz-
leşmeyi fesih etmek isteyen-
lerin bu bahanelerini de 
fesih kararlarını da kabul et-
miyoruz. Fesih kararı geri çe-
kilene kadar, İstanbul Sözleş-
mesi etkin uygulanana 
kadar Türkiye’nin dört bir ya-
nında, her ilde meydanlar-
dayız! İstanbul Sözleşmesini 
uygulatacağız.”

'Bir alışverişle çok şey fark eder' 
ürkiye Odalar ve Borsalar 

TBirliği (TOBB) ve Visa, yeni 
tip koronavirüs (Kovid-

19) salgını döneminde küçük iş-
letmelerin faaliyetlerine devam 
etmelerini desteklemek üzere 
"Bir alışverişle çok şey fark eder" 
kampanyası başlattı.

TOBB'dan yapılan açıklama-
ya göre, tüm dünyada ve Türki-
ye'de küçük işletmeler, salgın sü-
recindeki yeni koşullar altında fa-
aliyetlerini sürdürmeye çalışır-
ken, aynı zamanda faaliyetlerini 
online ortama taşıma ve dijital 
ödeme kabul etme zorunluluğu 
ile karşı karşıya kaldı. Visa tarafın-
dan gerçekleştirilen Avrupa'da 
KOBİ'ler araştırması, küçük işlet-

melerin yüzde 65'inin şirketleri-
nin geleceği konusunda endi-
şelerini ortaya koydu. Şirketin ger-
çekleştirdiği bir başka araştır-
maya göre de tüketiciler, alışve-
rişlerini kendi mahallelerindeki 
küçük işletmelerden yapma 
çağrısını farkındalık yaratması 
açısından olumlu karşılıyor ve 
destekliyor.

"YAP TI ĞI MIZ ALIŞ VERİŞLE 
KÜÇÜK İŞLETMELERE DESTEK OLA-
LIM”

Açıklamada görüşlerine yer 
verilen TOBB Başkanı Rifat Hisar-
cıklıoğlu, KOBİ'lerin ülke ekono-
misinin bel kemiği olduğunu, 
ekonomide salgından en çok 
küçük işletmelerin etkilendiğini 

bildirdi.
Hisarcıklıoğlu, küçük işletme-

lerin salgının başlangıcından bu 
yana kapalı kaldıklarını veya 
tam kapasiteyle çalışamadıkla-
rını belirterek, "Bu durum masraf-
larını karşılayamamalarına, fi-
nansmana erişimde zorluk çek-
melerine, tedarik zincirlerinde 
ise aksamalara yol açtı. Şimdi 
ise kontrollü normalleşme döne-
miyle ekonomide bir canlanma 
görüyoruz. Bu canlanmanın en 
önemli kaynağı ise tüketici har-
camaları. Bu harcamaları 
doğru kanalize etmemiz halin-
de ekonomik toparlanmayı çok 
daha hızlı sağlayacağımıza ina-
nıyorum." değerlendirmesinde 

bulundu.
KOBİ'lerin istihdamın can damarları da oldu-

ğuna işaret eden Hisarcıklıoğlu, şunları kaydetti:
“Dolayısıyla bu canlanma esnasında da tü-

keticiler olarak küçük işletmelere destek olma-
mız, ekonominin daha hızlı toparlanmasını, 
küçük işletmelerin faaliyetlerine kaldıkları yer-
den devam etmelerini, tedarik ve değer zincir-
lerinin de tekrar sağlıklı bir şekilde işlemesini sağ-
layacak. İşte bu kapsamda TOBB ve Visa olarak 
'Bir Alışverişle Çok Şey Fark Eder' kampanyasına 
başlıyoruz. 

Bu kampanyayla tüketicilerin yaptıkları alış-
verişle küçük işletmelere destek olabileceklerini 
vurgulamak, yapılacak bir alışverişin küçük işlet-
meler nezdinde çok önemli olduğunu ifade 
etmek istiyoruz. Küçük işletmelerin sesleri hiç bit-
mesin, hayatlarımızdaki yerleri hiç eksilmesin is-
tiyoruz ve tüm herkesi bu kampanyaya destek 
vermeye davet ediyoruz."
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Türk Sağlık Sen yetki istiyor
Türk Sağlık Sen Giresun Şube 

Başkanı İbrahim Ekiz, dile getirdik-
leri memur paketiyle “Biz bu pa-
ketin içinde, tüm ek ödemelerin 
emekliliğe sayılmasını istiyoruz. 
Çalışırken aldıkları maaşları 
emekliye ayrılınca alamayan ve 
mağdur olan insanların sorunu 
çözülsün istiyoruz” dedi.

Ekiz, yaptığı açıklamada, Co-
vid-19 süreci ve başta sağlık çalı-
şanları olmak üzere tüm kamu 
çalışanlarının mücadele verdiği-
ni belirtti.

Son bir yıldır büyük bir müca-
dele verilen koronavirüs döne-
minde özellikle sağlık çalışanları 
başta olmak üzere tüm kamu ça-
lışanlarının özveriyle görevlerini 
yerine getirdiklerini ifade eden 
Ekiz, “Bakınız, kademeli normal-
leşmeye geçtik ve vaka sayıları 
yeniden artışa geçti. Bu dönem-
de bile kamu çalışanları özveriyle 
görevlerinin başında. Buradan bir 
kez daha tüm kamu görevlileri-
mize teşekkürlerimi iletiyorum. 
Sağlık çalışanları ve tüm kamu 
görevlileri alkıştan çok daha faz-
lasını hak ediyorlar. Onun için 
kamu çalışanlarının bu süreç içe-
risinde geçmişten bugüne biri-
ken sorunlarını çözmek hem yö-
neticilerin hem de sendikacılar 
olarak bizim asli görevimizdir. On-
ları motive edecek ekonomik ve 
sosyal konularda atılacak her 
adımı desteklemeye hazırız” 
açıklamasını yaptı.

Ekiz, 2019 yılında ortaya koy-
dukları memur paketi söylemleri-
ne ilişkin de, Bu paket içinde yer 
alan başlıklar çözüldüğü anda so-
runların büyük kısmı hallolmuş ola-
caktır. Memur paketinde neler is-
tiyoruz; Biz bu paketin içinde, tüm 
ek ödemelerin emekliliğe sayıl-
masını istiyoruz. Çalışırken aldıkları 
maaşları emekliye ayrılınca ala-

mayan ve mağdur olan insanla-
rın sorunu çözülsün istiyoruz” 
dedi.

Kamu çalışanlarının çözüle-
meyen birçok sorununun bulun-
duğunu, özellikle de 3600 ek gös-
terge konusunda verilen sözlerin 
getirilmesini beklediklerini akta-
ran İbrahim Ekiz, taleplerini şöyle 
dile getirdi:

“Sözleşmeli personelin duru-
mu ortada. 2011 ve 2013 yılında 
sözleşmeli personele kadro veril-
di yine verilebilir. Yöneticinin iki du-
dağı arasına sıkıştırılan bir kamu 
görevlisinin verimliliği olmaz. Söz-
leşmeliler perişan, aile hayatları 
yok, çocukları bir yerde kendileri 
bir yerde. Parçalanıyorlar. Bu tra-
jediye dönüşüyor, derhal gerekli 
adımlar atılmalı. Kamuda ikrami-
ye almayan tek kesim memurlar 
kaldı. Yılda iki defa bayram ikra-
miyesi talebimiz karşılanmalı. Me-
murun yüzü güldürülmelidir.

Yardımcı hizmetliler konusu 
çözülmeli. Bu insanların beklenti-
lerine cevap verilmeli. Bu insan-
lara sorumluk verildiyse kadrosu 
da verilsin. Vergi dilimleri konu-
sunda artık ciddi adımlar atılmalı, 
memurun vergi dilimi yüzde 15’e 
sabitlenmelidir. Türkiye’nin vergi 
rekortmeni memurlardır emin 
olun. Dengeli ve adaletli bir vergi 
sistemi olmalı. Maaş cebimize gir-
meden vergimizi ödüyoruz.

Liyakat ve ehliyet konusu her-
kesin ağzında ama uygulamada 
hiçbir şey yok. Mülakata cephe-
den karşıyız. Mülakat kul hakkı de-
mektir. 90 puan alan insana 10 
puan vererek sözlü sınavda eli-
yorsunuz. Bunu hangi vicdan 
kabul eder? Yeni bir yönetici 
atama sistemi getirilmeli hatta 
yönetici akademisi kurulmalıdır.

Enflasyon rakamları dikkate 
alındığında memur maaşlarına 

yapılan artışların her dönem gerçekleşen 
enflasyonun gerisinde kaldığı görülmekte-
dir. Bu erimenin telafisi için memurlara ek 
zam verilmelidir. Bütün bunları kapsayacak 
bir memur paketi ile bu sorunları rahatlıkla 
çözebileceğimizi ve rahatlama sağlayabi-
leceğimizi düşünüyorum.”

 Meslek liselerinde 
çalışmalar sürüyor 

illi Eğitim Bakanlığı Mesleki 

Mve Teknik Eğitim Genel Mü-
dürlüğü tarafından yürütü-

len ''Mesleki Eğitimde 1000 Okul Projesi'' 
kapsamındaki meslek liselerinde çalış-
maların tüm hızıyla sürdüğü bildirildi.

Giresun İl Milli Eğitim Müdürü Ertuğrul 
Tosunoğlu koordinasyonunda aylık ola-
rak yapılan toplantıda yaptığı değerlen-
dirmede; proje çalışmalarının uyumlu 
ve gayretli bir ekip çalışmasının ürünü ol-
duğunu, bu sayede projenin başarıya 
ulaşacağını belirterek, tüm yönetici, öğ-
retmen, öğrenci ve çalışanlara teşekkür 
etti, aynı kararlı lıkla çalışmalarına 
devam etmelerini istedi.

Bakanlıkça proje kapsamına alınan 
Bulancak Lokman Hekim Mesleki ve Tek-
nik Anadolu Lisesi, Bulancak Mesleki ve 
Teknik Anadolu Lisesi, Espiye 75.Yıl Çok 
Programlı Anadolu Lisesi, Espiye Şehit 
Cengiz Sarıbaş Mesleki ve Teknik Anado-
lu Lisesi, Görele Mesleki ve Teknik Anado-
lu Lisesi, Giresun Atatürk Mesleki ve Teknik 
Anadolu Lisesi, Piraziz İsmail Yücel Mes-
leki ve Teknik Anadolu Lisesindeki kütüp-
haneler Z-Kütüphaneye dönüştürüldü.

Meslek liselerindeki "1000 Okul İyileş-

tirme Projesi" bakım-onarım ve fiziki do-
nanım çalışmaları kapsamındaki Z-
Kütüphane yapım işleri, alt yapısı ve 
atölyeleri uygun olan Giresun Mesleki 
Teknik Anadolu Lisesi ile Bulancak Mesle-
ki ve Teknik Anadolu Lisesine yaptırılarak 
istenen kalitede ürünler daha az mali-
yetle elde edildi. Z-Kütüphane donatım-
larının imalatı sayesinde proje kapsa-
mındaki meslek liselerinin eğitim ortam-
ları iyileştirilirken, yapım aşamasında 
görev alan öğrencilerin uygulama eğiti-
mine de katkıda bulunuldu.

Eğitim faaliyeti olarak Bakanlığın dü-
zenlediği eğitimler yanında projede yer 
alan meslek liselerindeki 34 yönetici ile 
270 öğretmene BİLSEM, RAM ve İl ÖDM 
tarafından 15 adet çevrim içi mesleki 
ve kişisel gelişim eğitimi verilerek, eği-
timlere devam edilmekte.

Proje dahilindeki okullarda, öğrenci-
lere yönelik rehberlik faaliyetleri ile sos-
yal, kültürel, sanatsal ve sportif çalışma-
larla, Tübitak, eTwinning, Teknofest, Eras-
mus+ gibi pek çok proje çalışmaları da 
zamanlı olarak yürütülürken, destekle-
me ve yetiştirme kursları da düzenli ola-
rak gerçekleştirilmekte.

luşlarının desteklenmesi, ka-
musal alanların iyileştiril-

derneklerin ve kadın grup-
ları dahil sivil toplum kuru-

Tarım ve Kırsal Kalkın-
mayı Destekleme Kurumu 
Giresun İl Koordinatörü 
Emin Serdar Kurşun, daha 
önce 12 ilde başlayan LE-
ADER yaklaşımının yaygın-
laştırılması için 15 yeni 
IPARD ilinden birinin de Gi-
resun olduğu belirterek, 
“15 ilden birinin Giresun ol-
ması ilimiz için büyük bir 
avantajdır. Destek almaya 
hak kazanan başvurulara 
TKDK yüzde 100 hibe sağ-
layacak” dedi.

Kurşun, Karabük Üniver-
sitesi Mühendislik Fakültesi 
Öğretim Üyesi Prof. Dr. 
Kamil Aslan’ın sunumu ve 
tüm paydaşların katılımı ile 
LEADER Yaklaşımı Çevrimiçi 
Giresun Bilgilendirme Top-
lantısının gerçekleştirildiğini 
bildirdi.

Daha önce 12 ilde baş-
layan LEADER yaklaşımının 
yaygınlaştırılması için 15 

mesi, yenilenebilir enerji, 
ağ oluşturma ve IPARD 
Programının yaygınlaştırıl-
ması” olarak belirlenen altı 
tematik önceliğe göre 
planlanacağını aktaran İl 
Koordinatörü Kurşun, 15 
ilden birinin Giresun olma-
sının büyük bir avantaj ol-
duğunu ve destek almaya 
hak kazanan başvurulara 
TKDK’nın yüzde 100 hibe 
sağlayacağını kaydetti.

Kurşun, kamu kurumları-
nı, yerel idareleri ve sivil top-
lum kuruluşları bu konuda 
gerekli hassasiyeti göster-
meye davet ederek, şu 
öneride bulundu:

“Yerel kamu-özel ortaklı-
ğı ile tabandan tavana bir 
yak laşımla oluş tu ru lan 
YEG’lerde, kamu ayağın-
da tercihen Belediyeler, 
Kaymakamlık lar, Tarım 
İl/İlçe Müdürlükleri, Orman 
Bölge Müdürlüğü, Milli 

Emlak, Üniversite, ilçeler-
deki Meslek Yüksekokulları, 
Ziraat Odaları ile Esnaf ve 
Sanatkârlar Odaları temsil-
cilerinin varlığı önemli, 
YEG’lerin özel sektör aya-
ğında ise tercihen odaların 
uygun göreceği örnek çift-
çi ve girişimci esnaflar, 
kadın kooperatifleri ve 
kadın dernek üye le ri, 
gençlik derneği sorumluları 
ve aktif sivil toplum kuruluş-
ları olmalıdır.”

LEADER Yaklaşımı Bilgi-
lendirme Toplantısı, kriterle-
re uygun olarak kurulacak 
potansiyel YEG niyet mek-
tuplarının alınacağı ve bu-
nunla ilgili matbu formların 
önümüzdeki hafta yayınla-
nacağı ve potansiyel 
YEG’ler niyet mektuplarını, 
bağlı bulundukları Tarım ve 
Orman İlçe Müdürlükleri’ne 
2 Nisan’a kadar teslim ede-
bilecekleri ifade edilerek 
sona erdi.

yeni IPARD ilinden birinin de 
Giresun olduğu kaydeden 
Kurşun, LEADER kavramının 
“kırsal ekonominin kalkındı-
rılması adına faaliyetler ara-
sındaki bağlantılar” anla-
mına geldiğini belirtti.

Kurşun, bu yaklaşımın, 
kırsal kalkınmanın yerelde 
yaşayan kırsal topluluklar 
aracılığıyla gerçekleştiril-
mesi ve bu toplulukların ha-
rekete geçirilmesi için oluş-
turulmuş tabandan tava-
na bir kalkınma modeli ol-
duğu dile getirerek, Gire-
sun’un LEADER yaklaşımın-
dan faydalanabilmesi için 
ilçelerdeki nüfus dağılımı-
na göre Yerel Eylem Gru-
bunun (YEG) kurulması ve 
bu grupların Yerel Kalkınma 
Stratejisinin (YKS) oluştur-
ması gerektiğini söyledi.

Önerilecek YKS’lerde, 
tüm faaliyetlerin “kaliteli 
ürünler, el sanatları, kırsal tu-

rizm ürünlerinin geliştirilme-
si, kolektif yerel örgütlerin, 



                  SPOR TOTO 1.LİG PUAN DURUMU

        TAKIMLAR O G B M A Y AV P

1 ĠÒǾÑŒÞŌŒŐŎǾ �� 17 5 5 42 20 22 56

2 Ĭ MÖ ŒÞŌŒŐŎǾ �� 14 9 4 42 26 16 51

3 ĖÕPMŘ �� 16 2 9 52 29 23 50

4 ĖŇMŌM GÑÖ ÒǾŒŐŎǾ �� 14 7 6 45 24 21 49

5 ĖÕP�ŌŎǾŇÞ �� 14 7 6 40 33 7 49

6 �ŒPMŌNÞÕŒŐŎǾ �� 14 5 8 49 30 19 47

7 ĖŌÔMǾM ĦÑŬÒÝǾÑŌŊŽŃŽ �� 13 7 7 34 18 16 46

8 İ ÞŖÕMŒŐŎǾ �� 12 5 10 36 39 -3 41

9 ĘÞǾŒMŒŐŎǾ �� 12 4 11 45 41 4 40

10 ĘMŌŇ�ǾÖ MŒŐŎǾ �� 11 5 11 34 33 1 38

11 UÖ ǾMŌÒŘÑŒŐŎǾ �� 10 7 10 32 35 -3 37

12 ĘŎÕÞŒŐŎǾ �� 9 5 13 28 30 -2 32

13 ĘMÕ�ÔÑŒÒǾŒŐŎǾ �� 7 8 12 28 39 -11 29

14 ĖŇMŌMŒŐŎǾ �� 7 7 13 35 40 -5 28

15 Ì ÑŌÑÖ ÑŌŒŐŎǾ �� 6 10 11 29 44 -15 28

16 ĖÔOÒŒMǾŒŐŎǾ �� 7 4 16 27 44 -17 25

17 ĖŌÔMǾMŒŐŎǾ �� 3 7 17 18 45 -27 16

18 ĜŒÔÒ�ÑOÒǾŒŐŎǾ �� 1 8 18 16 62 -46 8 -3

Keleş: “Hikayenin mutlu bitmesini istiyoruz”

ğı süren oyuncularımızın 
da iyileşmesi için iyi bir 
zaman. İstanbulspor’u da 
yenerek hedefimize bir 
adım daha yaklaşmak is-
tiyoruz.”

“44 YILLIK HASARETE 
SON VERMEK İSTİYORUZ”

Keleş, Giresunspor’un 
44 yıllık hasretine son ver-

ama kararlı oynayan, 90 
dakika sonunda sahadan 
galibiyetle ayrılan futbol-
cularımı yürekten kutluyo-
rum. Şimdi önümüzde 7 
tane maç kaldı. Hedefi-
miz bu 7 maçtan alabile-
ceğimiz en yüksek puan-
ları toplamak. Lig sonun-
da da süper lige yüksel-
mek istiyoruz. İlk olarak 
İstanbulspor maçına ha-
zırlanıyoruz. Önümüzde 
bu maça hazırlanacağı-
mız bir zaman var. Sakatlı-

GZT Giresunspor Teknik Di-
rektörü Hakan Keleş, “Ortada 
bir mücadele var, emek var. 
6 aydır bir davaya inandık ve 
bu yolda yürüyoruz. Bir hikaye 
yazıyoruz. Bu hikayenin sonu-
nun mutlu bitmesi tek dileği-
miz” açıklamasında bulun-
du.

Keleş, Samsunspor’u ye-
nerek şampiyonluk yolunda 
önemli bir galibiyeti elde et-
tiklerini ifade ederek 56 pu-
anla zirvedeki yerini korumayı 
başardıklarını kaydetti.

mek istediklerini de ifade 
ederek, “Sezon başından 
bu yana hep söylediğimiz 
bir şey var. Giresunspor’un 
44 yıllık hasretini söndür-
mek istiyoruz. Biz bu inanç 
ile mücadele ediyor ve 
bu şehrin taraftarına şam-
pi yon lu ğu ar ma ğan 
etmek istiyoruz. Bu süreçte 

taraftarımızın desteğini ve 
bize olan inançlarını görmek 
onların desteğiyle bu yolda 
yürümek bizim en çok ihti-
yaç duyduğumuz şeylerden 
bir tanesi. İnanıyorum sezon 
sonu şampiyonluk kupasını 
hep beraber kaldıracağız 
bizim buna inancımız tam” 
dedi.

Ligde en yakın rakibi 
Samsunspor’a 5, üçüncü 
Altay ’a 6, dör dün cü 
Adana Demirspor ile be-
şinci Altay’a 7’şer puan 
fark yaptıklarını aktaran 
Keleş, iç sahada oynaya-
cakları İstanbulspor ma-
çında da galibiyetle ayrı-
lıp zirvedeki yerini koruma-
yı hedefledikleri belirtti.

“BİLEĞİMİZİN HAKKIY-
LA BURAYA GELDİK”

Hakan Keleş, Giresuns-
por’un bileğinin hakkıyla 

bugünlere geldiğine dik-
kat çekti, ancak henüz hiç-
bir şeyin bitmediğini ifade 
etti.

“Ortada bir mücadele 
var, emek var. 6 aydır bir 
davaya inandık ve bu 
yolda yürüyoruz. Bir hikaye 
yazıyoruz. Bu hikayenin so-
nunun mutlu bitmesi tek di-
leğimiz” diyen Keleş, şun-
ları dile getirdi:

“Samsunspor maçın-
da sahada basmadık yer 
bı rakmayan, di sip lin li 

Mehmet Taş, şampiyonluğa inanıyor
ğımız son üç maçta istedi-
ğimiz sonuçları elde ede-
medik ancak Samsunspor 
maçında aldığımız üç 
puan bize çok iyi geldi. 
Elde ettiğimiz bu galibiyet 
bizi hedefimize bir adım 
daha yaklaştırdı. Giresuns-
por şehriyle taraftarıyla 
şampiyonluğu sonuna 
kadar hak eden bir takım. 
Bu süreçte başkanımız ve 
yönetimimiz bize büyük 
destek veriyorlar. Bu tarz 
destekler bizi daha çok mo-
tive etti. Bizimle yaptıkları ko-
nuşmalarda sonuç odaklı 
söylemler yerine, ‘sonuç 
ne olursa olsun yanınızda-
yız’ dediler. Biz burada bir 
aile olduk ve bu birlikteliğin 
sonucunda birçok başarı-
ya, birçok ilke imza ataca-
ğız.

“ARTIK HER MAÇ FİNAL”
Artık bizim için her maç 

final, bundan önce oldu-
ğu gibi bundan sonrada 
maç maç ilerleyecek, aynı 
disiplin ve kararlılıkla çalış-
malarımıza devam ede-
ceğiz. Giresunspor cami-
asının çok büyük bir taraf-
tarı var bize her zaman des-
tek olan ve yanımızda ol-
duklarını her daim hissetti-
ren mükemmel bir taraftar 
grubunun desteğine ihti-
yacımız var. İnşallah sezon 
sonunda şampiyonluk ku-
pasını bu şehre getirdiği-
mizde hep birlikte sevine-
ceğiz.”

GZT Giresunspor’un ba-
şarılı oyuncusu Mehmet 
Taş, “Samsunspor maçın-
da aldığımız üç puan bize 
çok iyi geldi. Elde ettiğimiz 
bu galibiyet bizi hedefimi-
ze bir adım daha yaklaştır-
dı. Giresunspor şehriyle ta-
raftarıyla şampiyonluğu so-
nuna kadar hak eden bir 
takım” diye belirtti.

Yeşil beyaz lı ekipte 
görev verilen her mevkide 
başarılı işler çıkaran ve ‘taş’ 
gibi mücadelesiyle takıma 
güven veren Mehmet Taş, 
ligde oynanacak son maç-
ları ve takımın son durum 
hakkında açıklamalarda 
bulundu.

“ŞAMPİYONLUK KUPASI-
NI BU ŞEHRE GETİRECEĞİZ”

Aynı zamanda takım 
kaptanlarından olan Meh-
met Taş, sezon başından 
bu yana yoğun ve sıkı bir 
çalışma ile hazırlılarını sür-

dürdüklerini ifade ederek, 
“Takım olarak sezon başın-
daki disiplinli ve kararlı ça-
lışmalarımıza devam edi-
yoruz. Takım olarak moti-
vasyonumuzu hep en üst 
seviyede tutmak için ne ge-
rekiyorsa yapıyoruz. Gire-
sunspor 44 yıllık bir özlemle 
Süper Lig hayali kuran bir 
takım, bizler bunun farkın-
dayız ve bu sezon şampi-
yonluk kupasını bu şehre 
getirerek özlemle geçen o 

yılları birer anı olarak geride 
bırakmak istiyoruz” dedi.

“HEDEFİMİZE BİR ADIM 
DAHA YAKLAŞTIK”

Ligin gerçekten zor ol-
duğunu, güçlü rakiplerinin 
bulunduğunu ve çoğunun 
şampiyonluk için büyük bir 
mücadele verdiklerini ak-
taran Taş, şunları dile getir-
di:

“Haftalardır ligde liderli-
ğimizi koruyoruz. Samsuns-
por maçına kadar oynadı-

5 takım hoca değiştirmedi

Teknik direktör değiştir-
meyen takım sayısının 5'e 
düştüğü Spor Toto 1. 
Lig'de, son 10 sezonda 
182 çalıştırıcı görev yaptı.

Sezonun ilk yarısında 

10 takımın teknik direktör 
değişikliğine gittiği ligde, 
ikinci devrede Tuzlaspor 
ve Altay'dan sonra İstan-
bulspor da teknik heyetin-
de değişikliğe gitmeyi ter-

cih etti.
Geçen sezondan beri 

takımlarının başında olan 
Altınordu'da Hüseyin Eroğlu 
ve Yılport Samsunspor'da 
Ertuğrul Sağlam'ın yanı sıra 
Ankara Keçiörengücü'nde 
İlker Püren, Bursaspor'da 
Mustafa Er ve GZT Gire-
sunspor'da Hakan Keleş, 
sezon başından bu yana 
görevlerine devam ediyor.

Altınordu'da dokuzun-
cu, TFF 1. Lig'de ise takımıy-
la altıncı sezonunu geçiren 
Hüseyin Eroğlu, en istikrarlı 
teknik isim olarak dikkati çe-
kiyor.

Yakan’a destek teşekkürü
Giresunspor Kulü-

bü’nden yapılan açık-
la ma da, iş in sa nı 
Adem Yakan’a teşekkür 
edildi.

Yeşil beyazlı kulüp-
ten yapılan açıklama-
da, “Takımımızın dep-
lasman giderlerine des-
tek olup Gi resuns-
por’un yanında oldu-
ğunu gösteren başarılı 
işadamı Sayın Adem 
Yakan’a teşekkür ede-
riz” denildi.


